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感谢您对SNEC (2021) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2021年3月15日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2021年5月10日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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	个人简介

Personal Brief Introduction
	高分子化学与物理硕士 

Master of Polymer Chemistry and Physics

2016年毕业于苏州大学，曾参与多项国家、省自然科学基金项目的开发，发表论文被SCI收录。现就职于明冠新材料股份有限公司，任技术支持职位。

Expert for Solar Industry Subsidiary Branch 

She graduated from Soochow University in 2016 and has participated in the development of many national and provincial natural science fund projects. She have publishe paper which included in SCI.Now,she works for Crown as a TS. 

	请“(”您的议题范畴
	( 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 钙钛矿
( 光伏制造技术
( 市场发展趋势与障碍

( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 漂浮太阳能系统
( 光伏电站智能运维及并网

( 能源互联网

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )


	演讲题目

Speech Title
	聚酯材料在光伏领域的应用
Application of polyester materials in photovoltaic field

	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
	随着光伏产业的发展及聚酯厂家生产工艺的进步，聚酯类型背板以其可靠性能，逐渐代替氟膜或者氟涂层作为背板的最外层，为进一步降低背板成本提供了方向。

明冠BO背板采用耐候型聚酯薄膜搭配自主研发的电绝缘性能优良的聚烯烃薄膜作为光伏组件背板材料，产品具有反射率高，与EVA粘结力高等特点。同时具有的优异的耐湿热、紫外等老化性能，更增强了背板的水汽阻隔能力，其水蒸气透过率远低于行业1.5g/m2.d的标准,达到了低于1g/m2.d的水平，为光伏电池，特别是高效率的光伏电池提供了更强的防护。

With the development of the photovoltaic industry and the advancement of the production process of the film manufacturers, the polyester type bachsheet gradually replaces the fluorine film or the fluorine coating as the outermost layer of the back sheet with its reliability energy, which provides a direction for further reducing the cost of the back sheet.

Crown BO backsheet adopts weather-resistant polyester film with self-developed polyolefin film-M film with excellent electrical insulation performance as the back material of photovoltaic module. The product has high reflectivity and high adhesion with EVA. At the same time, it has excellent aging resistance to moisture, ultraviolet and other aging properties, which enhances the water vapor barrier ability of the backsheet. Its WVTR is much lower than the industry standard of 1.5g/m2.d, reaching less than 1g/m2.d. Provides greater protection for photovoltaic cells, especially high efficiency photovoltaic cells.
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